
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 23. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 474
Vil ministeren kommentere artiklen ”Fiskere frygter effekt af dumpning af hav-
neslam” bragt på sn.dk den 19. februar 2018 (https://sn.dk/Kalundborg/Fiske-
re-frygter-effekt-af-dumpning-af-havneslam/artikel/725456), herunder særligt
kommentere det forhold, at der ikke er lavet en undersøgelse af, hvad klap-
ning af slam og andet materiale betyder for fiskebestanden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus
Horn Langhoff (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Langhoff@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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